
 

 

EMLÉKEZTETŐ  

A Hallgatói Képviselet 2019. február 4.-én tartott üléséről. 

 

Megjelent Késett Kimentette magát Nem jelent meg 

Beke Dóra * 

   Benda Bianka * 

   Bezzeg Klaudia * 

   Bőhm Ármin * 

   Czene Nikolett * 

   Kálmán Dorina * 

   Lőrincz László * 

   Terjék Adrián  *   

Pollák Zsombor * 

   Varga Ferenc * 

   Záborszki Patrícia * 

   Zeller Bálint * 

   
Titkárok: Bene Balázs, Schübler Balabán, Szikszai Sára, Vuics Márton 

A Hallgatói Képviselet jelenlévő tagjai nyilatkoznak, hogy tisztségviselői és képviselői 

mandátumuk érvényes, kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

Zeller Bálint előterjesztette az ülés napirendjét. A napirendet a Hallgatói Képviselet 11-0-0 

arányban megszavazta. 

1. Zeller Bálint előterjesztette az előző HK ülés emlékeztetőjét. 

1.1. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban elfogadta. 

2. Zeller Bálint beszámolt a január 29.-én tartott Dékáni Tanácsról. 

2.1. KJK-n levelezős szak fog indulni. 

2.2. Beszámoló volt a Szenátus ülésérő. 

2.3. Koczka Béla Tanár Úr nyugdíjas lett így a Kari Tanácsban és a Kari Oktatási 

Bizottságban Tóth Blanka Tanárnő veszi át a helyét. 

Terjék Adrián megérkezett. 

3. Lőrincz László beszámolt az Egyetemi Hallgatói Képviselet üléséről valamint az EHK 

aktuális ügyeiről. Az ülések emlékeztetői a http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok 

oldalon megtalálhatóak. 

4. Bőhm Ármin előterjesztette Tisztújító Szavazást lebonyolító Szavazási Bizottság 

összetételének kérdését. 

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok


 

 

4.1. Zeller Bálint Bezzeg Klaudiát jelölte a 2019-es Kari Tisztújító szavazás Szavazási 

Bizottság elnökének. 

4.2. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban elfogadta. 

4.3. Bezzeg Klaudia érintettség miatt nem szavazott. 

5. Bőhm Ármin előterjesztette a Tisztújítás kérdését. 

5.1. Zeller Bálint Terjék Adriánt jelölte a PR felelősi posztra. 

5.2. Terjék Adrián elfogadta a jelölést. 

5.3. A Hallgatói Képviselet 11-0-0 arányban elfogadta. 

5.4. Terjék Adrián érintettség miatt nem szavazott. 

6. Bőhm Ármin előterjesztette sportlétesítmény igényléseket a félév során. 

6.1. Zeller Bálint felvetette, hogy a Vegyész napok során a sport napra kellene pályát 

bérelni. 

7. Bőhm Ármin előterjesztette a sportnormatíva terhére támogatásra javasolt csapatok 

sportpálya igénylését. 

7.1. Bőhm Ármin elmondta, hogy nem adott le senki pályázatot sportpálya igénylésre. 

8. Bezzeg Klaudia bemutatta Tisztújító Szavazás ütemtervének a tervezetét. 

8.1. Elmondta, hogy tavaly április 25.-én volt az Alakuló ülésünk és mivel egy évre szól a 

mandátumunk, ezért legkésőbb április 25.-én meg kellene tartani az alakuló ülést.  

8.2. A Tavaszi szünet miatt a Kari Hallgatói Fórum április 10.-én lesz és április 25.-én 

csütörtökön az Alakuló ülés. 

8.3. A Hallgatói Képviselet áttekintette az ütemezést és egyetértett vele.  

9. Záborszki Patrícia előterjesztette a 2019-es Titkári felhívást. 

9.1.  A Hallgatói Képviselet 12-0-0 arányban elfogadta. 

10. Záborszki Patrícia előterjesztette a 2019-es Gólyatábor főszervezői felhívást. 

10.1. A Hallgatói Képviselet 12-0-0 arányban elfogadta. 

11. Záborszki Patrícia előterjesztette a 2019-es Show’s Sonka főszervezői felhívását. 

11.1. A Hallgatói Képviselet 12-0-0 arányban elfogadta. 

12. Záborszki Patrícia előterjesztette a 2019-es Szent-Györgyi Albert Konferencia 

főszervezői felhívását. 

12.1. A Hallgatói Képviselet 12-0-0 arányban elfogadta. 

13. Záborszki Patrícia előterjesztette a 2019-es Vegyész Napok főszervezői felhívását. 

13.1. A Hallgatói Képviselet 12-0-0 arányban elfogadta. 



 

 

14. Bizottsági beszámolók: 

14.1. Czene Nikolett beszámolt az oktatás területén történtekről: 

14.1.1. Hallgatói megkeresésekre válaszolt. 

14.1.2. A ZH ütemterv elkészült. 

14.2. Kálmán Dorina beszámolt a Kollégiumi Bizottság aktuális ügyeiről: 

14.2.1. Csütörtökön szintgyűlés lesz. 

14.3. Záborszki Patrícia beszámolt a Pályázati Bizottság aktuális ügyeiről: 

14.3.1. Pályázatok dokumentációit adta le. 

14.4. Benda Bianka beszámolt a szociális terület ügyeiről: 

14.4.1. A szociális pályázatok bírálása folyamatban van. 

14.4.2. Szóbeli bírálás is folyik. 

14.4.3. HK közeli pályázatokat vitt be az EHK-ba. 

15. Egyebek: 

15.1. Pollák Zsombor felvettette az Öntevékeny Körök támogatását. 

15.1.1. A Hallgatói Képviselet 12-0-0 arányban egyetértett 

15.2. Varga Ferenc elmondta, hogy jövő héten Marketing Csoport ülés lesz. 

 

A következő ülés időpontja 2019. február 11. 

 

Budapest, 2019.02.04. 

 

 

Czene Nikolett Zeller Bálint 

emlékeztetővezető elnök 

 

 

 

 



 

 

 

Az ülésen bemutatott dokumentumok listája: 

Szám Előterjesztés Készítette/Előterjesztette 

1. 2019-es Tisztújító Szavazás ütemterve 
Bezzeg Klaudia/Bezzeg 

Klaudia 

2. 2019-es Titkári felhívás 
Záborszki Patrícia/ 

Záborszki Patrícia 

3. 2019-es Show’s Sonka főszervezői felhívás 
Záborszki Patrícia/ 

Záborszki Patrícia 

4. a 2019-es Show’s Sonka főszervezői felhívás 
Záborszki Patrícia/ 

Záborszki Patrícia 

5. 
2019-es Szent-Györgyi Albert Konferencia 

főszervezői felhívás 
Záborszki Patrícia/ 

Záborszki Patrícia 

6. 2019-es Vegyész Napok főszervezői felhívás 
Záborszki Patrícia/ 

Záborszki Patrícia 

 


